
M11 M O T I E 
Meer transparantie sociaal domein 

 
Deze motie hoort bij programmabegroting 2024 
 
De volgende partijen dienen dit voorstel in: 
 
Burgerbelangen OverBetuwe, Ard op de Weegh 
 
ChristenUnie, Gerdien Maaijen 
 
 
We stellen de raad voor om het volgende besluit te nemen: 
 
We stellen vast dat: 

• Medio juni 2023 een adviestraject inrichting dienstverlening sociaal domein (in brede zin) is 
gestart, zonder daarbij te voorzien in betrokkenheid van de gemeenteraad, waarbij o.a. aan 
het adviesbureau is gevraagd wat de door de vorige raad vastgestelde “visie sociaal domein 
betekent voor de inrichting van de dienstverlening in het sociaal domein en wat zijn daarbij 
uitgangspunten en inrichtingsprincipes”. 

• In de programmabegroting een post van 885.000 euro structureel aan de formatie sociaal 
domein wordt toegevoegd met de toelichting “Formatie Sociaal Domein. Binnen het Sociaal 
Domein zijn een aantal functies de afgelopen jaren incidenteel gefinancierd. De taken die bij 
deze functies horen zijn van structurele aard en zijn daarom nu opgenomen binnen de 
structurele personeelsformatie.” 

• De raad via een mededeling in de raad van 10 oktober jl. en een memo van 1 november jl. is 
geïnformeerd over een sinds 7 juli jl. lopend traject van een onafhankelijk tariefonderzoek met 
forse consequenties voor begroting en beschikbaarheid/kwaliteit van zorg. 

• In het afgelopen jaar rond Wmo en Jeugd niet of nauwelijks raadsbesluiten zijn voorgelegd 
aan de gemeenteraad. 

• Agenda’s en stukken van de MGR Sociaal Domein (anders dan formeel noodzakelijke stukken 
uit de begrotingscyclus van de MGR) niet actief met de gemeenteraad worden gedeeld 

 
We hebben nagedacht over en houden rekening met: 

• Het feit dat regionale samenwerking betekent dat raden hun vertegenwoordigers in de regio 
ook een zeker mandaat moeten geven 

• In de regio mogelijk de neiging is om het proces met de verschillende gemeenteraden beperkt 
te houden uit oogpunt van slagvaardigheid 

 
We vragen het college om: 

• Met voorstellen te komen hoe de raad beter in positie kan worden gebracht om bij het sociaal 
domein zijn verantwoordelijkheden in te kunnen vullen en daarbij ook de verbinding te maken 
met inwoners en professionals die zich bij dit beleidsterrein betrokken weten. 

 
 
Dit hebben we besloten in de openbare vergadering van 7 november 2023 
 
 
Dit was hoe de partijen stemden: 
 
GBO:   voor  tegen 
CDA:  voor  tegen 
D66: voor  tegen 
BOB: voor  tegen 
VVD: voor  tegen 
GL: voor  tegen 
PvdA: voor  tegen 
CU: voor  tegen 
 



Totaal: voor  tegen 
 
Hiermee is deze motie wel/niet aangenomen 
    
 
 
drs. D.E. van der Kamp  
griffier  

R.P. Hoytink-Roubos   
voorzitter
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